
 

Zápis č. 2/2014 (99) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 17. 2. 2014 
 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, 
Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter 
Janků, Bc. Martin Mašlan, Bc. Martin Papica (celkem 10 členů AS) 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Mgr. Eva Navrátilová, doc. 
Mgr. Milan Adámek, Ph.D., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., Ing. Tomáš 
Sysala, Ph.D., Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání návrhu Časového plánu výuky a akcí spojených s výukou na FAI UTB 
ve Zlíně pro akademický rok 2014/2015. 

4. Projednání návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2013.  

5. Projednání návrhu materiálu „Pravidla pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2014“.  

6. Různé.   

 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny 
účastníky zasedání. Dále informoval o úpravě programu dnešního zasedání AS FAI. 
Z programu jednání byl stažen bod 5 - Projednání návrhu materiálu „Pravidla pro 

rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2014“. Bližší informace podal Děkan FAI v 
informativním bodu č. 2. 

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   

Zápis je bez připomínek.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o dosavadním průběhu voleb 
kandidáta na jmenování děkanem. Dne 14. 2. 2014 byla odpečetěna urna s návrhy 

kandidáta na jmenování děkanem. Je navržen jeden kandidát a to doc. Mgr. Milan Adámek, 

Ph.D.. Jeho představení proběhne dne 19. 2. 2014 v 13.00 hod.  

Z minulého zasedání AS FAI vyplynul úkol týkající se zprovoznění zabezpečeného 

SMTP. Doc. Sysel informoval, že SMTP je zprovozněno, návod ke spuštění je na 
stránkách CVT.  
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Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 4. 2. 2014: 

 Zasedání AS UTB se zúčastnila také 1. místopředsedkyně Senátu Parlamentu ČR 

PaedDr. Alena Gajdůšková, která přednesla krátký projev. Jejím cílem je, aby pod 
„vlajku excelence“ nebyly zařazeny jen vybrané velké univerzity, ale aby 
excelentními byly i regionální vysoké školy, které mají též ohlas ve světě. Dále 
informovala, že školné na veřejných VŠ nebude zavedeno.   

 Po vyjasnění otázek týkajících se spoluúčasti FT na financování LCFT a 
nadlimitních studentů FT byla schválena Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2014.  

 Rektor UTB prof. Sáha informoval o umístění UTB v hodnocení nejlepších 
výzkumných institucí v ČR mezi 10 nejlepšími.    

 Doc. Sysel požádal o analýzu a výklad autorských a vlastnických práv týkajících se 
bakalářských a diplomových prací. Cílem řešení této problematiky je sjednotit 
výklad autorských práv na UTB. 

 Dále Doc. Sysel požádal o stanovisko UTB ve věci licencí SW, pokud je součástí 
absolventské práce. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   

Děkan FAI informoval, že vzhledem k tomu, že akreditace studijních oborů AŘI a PKS je 
platná pouze do 10. 5. 2014, byla připravena a odeslána na MŠMT žádost o reakreditaci 
těchto oborů. Zasedání, na kterém proběhne jednání o reakreditaci, bude na začátku 
měsíce dubna 2014.  

Dále Děkan FAI informoval o tom, že je připravena akreditace studijního programu typu 
triple degree, na kterém se bude podílet vedle UTB také Žilinská univerzita a univerzita 
v Syracouse, USA. 

Kvestorovi UTB byly předloženy dvě varianty návrhu dislokace budovy U5. K uvolnění 
místností FT dojde po ukončení letního semestru 2013/14.  

Děkan FAI informoval o tom, že bod 5 Projednání návrhu materiálu „Pravidla pro 
rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2014“ nebude projednáván z důvodu 
nutnosti upřesnění specifikace rozdělení finančních prostředků na RVO jednotlivých 
ústavů FAI tak, aby korespondovalo s nadřízeným předpisem. O této úpravě bylo 
rozhodnuto na zasedání vedení FAI. Vzhledem k tomu, že nejsme v časové tísni, je 
možné tento bod odsunout na další zasedání AS FAI. 

Prod. Prokop informoval o plánovaných výjezdech v rámci programu Erasmus. 
S výjimkou studentů DSP je plánováno 12 studijních pobytů v rámci Erasmu. U nás 
jsou nyní v rámci tohoto programu 4 studenti.  

Dále Prod. Prokop informoval o tom, že v době letních prázdnin opět proběhne Summer 
School. V případě zájmu může akce proběhnout i na naší fakultě.  
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Prod. Adámek informoval o projektech IGA. Je podáno 66 projektů, které budou 
posouzeny interními oponenty a dále budou předloženy 28. 2. 2014 fakultní hodnotící 
komisi. Schválené projekty bude dále projednávat hodnotící komise UTB. Prozatím 
nemáme informaci o tom, kolik finančních prostředků bude na projekty IGA přiděleno. 

Prod. Sysala informoval o tom, že jsou vybrány podklady pro zadání BP/DP a o 
termínech státnic.  

Informoval také o počtech přihlášek do Bc. studijního programu, které byly předány 

prod. Ostravským. K 13. 2. 2014 je přibližně stejný počet přijatých přihlášek jako ve 
stejném období minulého roku. 

Ing. Janků vznesl dotaz týkající se změn v hodnocení studentů DSP. Nová metodika 
hodnocení studentů DSP bude používána až od akademického roku 2014/15.  

Doc. Sysel vznesl dotaz na přesné termíny SZZ. Dále se dotazoval na termín schválení 
otázek ke SZZ a informoval se na stav zadávání BP pro studijní obor ITA 2. ročník. Bylo 
mu odpovězeno.  

ad 3) Projednání návrhu Časového plánu výuky a akcí spojených s výukou na FAI 
UTB ve Zlíně pro akademický rok 2014/2015. 

Tento materiál vychází z obdobného materiálu z loňského roku. Byly upraveny některé 
termíny a byl upřesněn den konání Rektorského dne sportu. V diskusi bylo navrženo 
nekonkretizovat termín odevzdání DP/BP, bylo navrženo uvést termín květen, červen 

2015. Byl vysvětlen dotaz Dr. Matýska směřující na stanovování začátku zimního 
semestru. Tento začátek se odvíjí od termínu vánoc (začátek LS je 14 týdnů před 

vánocemi). Další připomínky mohou členové AS FAI zasílat prod. Ostravskému nebo 
předsedovi AS FAI. Materiál bude projednáván na dalším zasedání AS FAI. 

ad 4) Projednání návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2013.  

Tento materiál byl dnes projednáván na zasedání vedení FAI a KD. Verze materiálu 

byla taktéž přeposlána členům AS FAI. Tajemnice FAI Mgr. Navrátilová předložený materiál 
představila. Upřesnila hospodaření jednotlivých nákladových středisek a zdrojů. V roce 
2013 hospodařila FAI s přebytkem, který bude využit k financování vybudování 
laboratoří a vybavení místností uvolněných FT. Následně proběhla diskuse, ve které 

Mgr. Navrátilová zodpověděla položené dotazy. Tento materiál bude projednáván na 
zasedání EK AS FAI dne 24. 2. 2014 ve 13.15 hod. 

ad 5) Projednání návrhu materiálu „Pravidla pro rozdělení finančních prostředků FAI pro 
rok 2014“.         

 

Tento materiál nebyl projednáván, bude projednán na některém z dalších řádných 
zasedání ASFAI. 
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ad 6) Různé.  

 Ing. Sulovská vznesla dotaz, zda bude 19. 2. 2014 v době představování kandidátů 
na děkana vyhlášeno děkanské volno. Bylo jí odpovězeno. 

 Ing. Sulovská dále vznesla připomínku k novému přehledu jídel na plochých TV 
v menzách. K této připomínce se připojili další členové AS FAI. Děkan bude tuto 
problematiku řešit na kolegium rektora.  

 Ing. Sulovská vznesla dotaz týkající se různých cen u stejných jídel v menze na U4 a 
U5. Tvrzení o rozdílných cenách v menzách je nutno doložit důkazem. 

 

Příští řádné zasedání AS FAI proběhne dne 26.2.2014, na kterém proběhne pouze 
volba kandidáta na jmenování děkanem. Termín dalšího zasedání AS FAI bude 
upřesněn.   

 
Ve Zlíně dne 24. 2. 2014 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 


